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Abstract (en)
The heating element comprises a resistance circuit (2) through which an electric current passes and which is in thermal contact with the inner
surface of a heat conducting plate (3) or sole plate through electrical insulators. The resistance circuit is a thin layer of material, and the insulators
are provided by a ceramic layer (4,4a,4b) with its upper face receiving the resistance circuit and its lower one in contact with the inner surface of the
sole plate. The thin layer forming the resistance circuit is made from tin oxide, zinc oxide or an organo-metallic material, applied in droplet or vapour
form. The layer is divided into a series of conducting strips lying parallel to one another and distributed so as to cover the whole of the ceramic layer,
ensuring a constant surface power. The conducting strips can also be formed by engraving or masking and are linked in series by connectors.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un élément chauffant destiné notamment à un fer à repasser, du type constitué par un circuit résistif (2) apte à être
traversé par un courant électrique et en liaison thermique avec la partie interne (3a) d'une plaque conductrice de la chaleur (3) ou semelle, par
l'intermédiaire de moyens isolants, caractérisé en ce que le circuit résistif est une couche mince et les moyens isolants sont constitués par une
couche céramique (4) dont une face supérieure (4a) reçoit le circuit résistif (2) et dont une face inférieure (4b) est en liaison avec la partie interne
(3a) de la semelle (3). L'invention concerne également un appareil électroménager comportant un tel élément chauffant et son procédé d'obtention.
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